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Abstract: This study aims to analyze the role of participation in global value chains on
economic diversification, the state of the agro-food sector in Africa, by clarifying the drivers
of global value chains and their effects on economic growth, The study also deals with
strategies that should be taken into account in order to maximize the opportunities and
benefits associated with global value chains, The study relied on the appropriate descriptive
approach to adjust the conceptual framework as well as the importance of participation in
GVCs and their implications for the economies of developing countries, and the analytical
approach by linking participation in GVC with structural transformation and economic
diversification.

Keywords: Global Value Chains, Economic Diversification, Agro-Food Complex, Structural
transformation, Productive integration.

Jel Classification Codes: F16; F23; L25

Résumé: Cette étude vise a analyser le rble de la participation aux chaines de valeur
mondiales sur la diversification économique, I'état du secteur agro-alimentaire en Afrique,
en clarifiant les moteurs des chaines de valeur mondiales et leurs effets sur la croissance
économique, L'étude traite également des stratégies qui doivent étre prises en compte afin
de maximiser les opportunités et les avantages associés aux chaines de valeur mondiales,
L'étude s'est appuyée sur l'approche descriptive appropriée pour ajuster le cadre conceptuel
ainsi que sur l'importance de la participation aux chaines de valeur mondiales et leurs
implications pour les économies de les pays en développement et I'approche analytique en
liant la participation aux CVCy, avec la transformation structurelle et la diversification
économique.

Mots-clés: Chaines de valeur mondiales, diversification économique, complexe agroalimentaire,
transformation structurelle, intégration productive.
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